

## Pages 76-77

Dear Sir/Madam، سيدي العزيز / سيدتي،

I would like to apply for the position of researcher at your pharmaceutical company. As can be seen from the enclosed curriculum vitae that I have a degree in Chemistry. Furthermore, I have worked as a shop assistant at a chemist's, so I know a lot about this industry.

أنا مهتم للغاية بوظيفة باحث في شركة الأدوية الخاصة بك. كما يتبين من السيرة الذاتية المرفقة أن لدي درجة في الكيمياء. علاوة على ذلك، عملت كمساعد متجر في الصيدليه، لذلك أعرف الكثير عن هذه الصناعة.

I also have a qualification in Journalism and have worked previously for a scientific journal. I have excellent research skills.

لدي أيضًا مؤهلات في الصحافة وعملت سابقًا في مجلة علمية. لدي مهارات بحث ممتازة.

In my spare time, I help elderly people, and I can see the difference that medicines can make to their lives. I am very keen to join a company that can really help people. I look forward to hearing from you concerning the next stage of my application.

في أوقات فراغي، أساعد كبار السن، ويمكنني أن أرى الفرق الذي يمكن أن تحدثه الأدوية لحياتهم. أنا حريص جدا على الانضمام إلى الشركة التي يمكن أن تساعد حقا الناس. أتطلع إلى الاستماع إليك فيما يتعلق بالمرحلة التالية من طلبي.

المخلص لك،

Yours faithfully,  
Tareq Hakim



المعلم محمد المهر  
٠٧٧٠٠٥٤٥٤٥

Dear Mr Rahhal,

I am very interested in the position of researcher at your pharmaceutical company. You will see from the enclosed curriculum vitae that I have worked in sales for a large pharmaceutical company for many years.

أنا مهتم للغاية بوظيفة باحث في شركة الأدوية الخاصة بك. سترى من السيرة الذاتية المرفقة أنني عملت في المبيعات لشركة أدوية كبيرة لسنوات عديدة.

I have been very successful in this job and I was Salesperson of the Year in 2013 CE. I would now like a new challenge and would be interested in moving into research. I have a degree in Physics.

لقد كنت ناجحا جدا في هذا العمل وكنت أنا مندوب مبيعات للعام ٢٠١٣ م. أود الآن تحديًا جديدًا وسأكون مهتمًا بالانتقال إلى البحث. لدي شهادة في الفيزياء.

I am a competent and adaptable worker and I believe that I can be successful in any position. I like reading and camping. I also like travelling. References are available on request. I look forward to hearing from you.

أنا عامل مختص وقابل للتكيف وأعتقد أنني أستطيع أن أكون ناجحاً في أي منصب. احب القراءة والتخييم. أنا أيضا أحب السفر. المراجع متوفرة في حال تم طلبها. إتني أتطلع إلى الاستماع منك.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Yours sincerely,  
Hisham Khatib



apply for  
position  
researcher  
pharmaceutical  
enclosed  
curriculum  
vitae  
degree  
Chemistry  
Furthermore  
assistant  
industry  
qualification  
Journalism  
previously  
scientific  
journal  
research  
skills  
spare  
elderly  
medicines  
keen  
stage  
application  
enclosed  
curriculum  
vitae  
pharmaceutical  
Salesperson  
competent  
adaptable  
camping  
travelling  
References  
available  
request

التقدم بطلب للحصول  
وظيفة  
الباحث  
الأدوية  
مغلق  
منهاج دراسي  
السيرة  
الدرجة العلمية  
كيمياء  
علاوة على ذلك  
مساعد  
صناعة  
المؤهل  
صحافة  
سابقا  
علمي  
مجلة  
ابحاث  
مهارات  
إضافي  
كبار السن  
أدوية  
متحمس  
المسرح  
الوضعية  
مغلق  
منهاج دراسي  
السيرة  
الأدوية  
مندوب مبيعات  
مختص  
قابل للتكيف  
تخييم  
مسافر  
المراجع  
متاح  
طلب